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NECLTA (New England Chinese Language Teachers' Association) is calling for paper 
proposals for its 4th annual conference. The conference will be held at Brown University on 
Saturday, Oct. 3, 2015. We welcome proposals from Chinese educators from K-16 and 
heritage schools, graduate students, scholars, and educational administrators to submit 
their proposals. The paper presentations may address various aspects in teaching and 
learning the Chinese language and culture.  Subjects may include, but are not limited to, the 
following: 

(1) Classroom practices 
(2) Technology in the classroom 
(3) Teaching Chinese at K-12 schools 
(4) Chinese Language acquisition 
(5) Chinese linguistics and pedagogical grammar 
(6) Teaching Culture  
(7) Teaching heritage students  
(8) Study abroad  
(9) Others: administration, teacher training, immersion programs, etc. 

The proposal can be written in Chinese or English.  Please limit your proposal to no more 
than 500 words and submit it online at www.neclta.org by July 31, 2015. Notification of 
acceptance decisions will be sent out via email by August 31, 2015. For more information, 
please go to www.neclta.org, or contact us by email at lung-hua_hu@brown.edu.  
 
新英格兰地区中文教师协会将于 2015 年 10 月 3 日举办第四届年会，本届大会将由布朗

大学承办。欢迎全球中文学校及中小学和大学中文教师、研究生、学者、相关行政人员报

名参加。论文报告的议题包括：课堂教学实践，中文教学的科技应用，中小学的中文教学，

汉语习得研究，汉语语言学和教学语法，文化教学，有背景学生的汉语教学、海外留学项

目、教师培训等。请于 2015 年 7 月 31 日之前，在 NECLTA 的主页上（www.neclta.org）

提交中文或英文提要，提要请勿超过 500 字。评审结果将于 2015 年 8 月 31 日前通过电

邮发出。如需更多信息，请至 www.neclta.org 查询或通过电邮联系胡龙华 lung-

hua_hu@brown.edu。  
 
大会当天适逢远近驰名的 Waterfire 盛事，届时蜿蜒流过市中心的 Providence 河上将闪烁

着一簇簇熊熊的火光，来往的威尼斯小船(gondola) 更让人感受到一股浓浓的意大利风情，

很值得大家在会后驻足欣赏。这项集美食、音乐、艺术于一体的免费活动，将于傍晚时分

开始。详细介绍请见 http://waterfire.org/about 
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